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متن پرسش

با سلام و احترام و تشکر از الطاف و روشنگری های شما میخواستم به صورت صریح و خلاصه و البته

کامل، نقدی که به رویکرد آقای احمدی نژاد و آقای مشایی در زمینه ی مهدویت و مدیریت تحولات

آستانه ی ظهور دارید رو تشریح کنید. منظورم از این سوال، بحث سیاسی نیست، بلکه هدفم فهم

تمایز بین رویکردهای موجود در این زمینه ست. باز هم ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده به طور صریح و خاص نمیتوانم نظری در این مورد بدهم. تذکر بنده

به دوستان آقای احمدینژاد بود که مواظب باشند رجوع آنها به حضرت

صاحبالأمر«عجلااللهتعالیفرجه» ذهنی نباشد چون حضرت حجت«عجلااللهتعالیفرجه» در عین آنکه

وجهی غیبی دارند دارای وجهی ظهوری بودهاند که وجه ظهوری حضرت همواره از طریق زعمای دین

بوده و امروز مسلّم آن وجه در حرکات و سکنات حضرت امام خامنهای«حفظهاالله» ظهور دارد. عرض

بنده آن است اگر واقعاً دوستان به دنبال حضرت صاحبالأمر و الزمان«عجلااللهتعالیفرجه» هستند

باید بر سخنان ولیّ فقیه تأکید کنند و مطمئن باشید این تنها راه رجوع به حضرت

مهدی«صلواتااللهعلیه» میباشد. موفق باشید


